
PROTOKÓŁ NR 18/08

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 16 października 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Zakończyło - o 17:20. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Lucjan Łągiewka,

3. Andrzej Machnica, 

4. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni:  Roman Kołodziej, Tomasz Nowicki.

Zaproszeni goście:

1. Górecki Mirosław.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie się z opinią prawną autorstwa Pani Anny Król odnośnie skargi złożonej przez 

Radnego Pana Tyrawę na bezczynność Burmistrza, ponowne rozpatrzenie skargi P. Długosz. 

3. Sprawy różne.

a. referendum śmieciowe, jakie skutki?

b. nie zrealizowane wnioski komisji. 

4. Zakończenie, Wnioski.

Ad. 1 Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Komisji Rewizyjnej i przywitała zebranych zapoznając 

ich z porządkiem obrad.

Ad. 2 Radni, członkowie KR zapoznali się z opinią Radcy Prawnego Pani Anny Król. Opinia prawna 

dotyczyła 

a: terminów i zasad udzielania odpowiedzi przez organ wykonawczy (Burmistrza) petentom,

b: Zgodności  (niezgodności)  w sprawie udzielenia odpowiedzi  na Wniosek Radnego Pana Piotra Tyrawy. 

Wniosek dotyczył  udostępnienia informacji  z  wykazem podmiotów, którym udzielono pomocy w zakresie 

podatków, jak również podanie do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie na tablicy informacyjnej i 

umieszczenie tegoż wykazu w Biuletynie Informacji Publicznej (BIP).

Pan Tyrawa złożył wniosek 8 września 2008 roku, odpowiedź od Burmistrza otrzymał 26 września 2008 r.

Następnie 13 października 2008 r. Pan Tyrawa złożył skargę na bezczynność Burmistrza Miasta Kowary, w 

zakres której wchodziło pięć punktów. Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się ze skargą i opinią prawną Pani 

Anny Julii Król, stwierdza jak we wnioskach. 

Komisja wróciła ponownie do skargi Pani Violetty Długosz, na temat której podjęła decyzję na poprzednim 
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posiedzeniu 8 sierpnia 2008 r.  Ponieważ pojawiła się opinia prawna Radcy Prawnego Pana Kubackiego, 

członkowie KR jeszcze raz przeanalizowali tok „wędrówki” pism, stwierdzają tak jak poprzednio, że skarga 

jest zasadna, gdyż nie był dotrzymany termin odpowiedzi dla zainteresowanej. 

  

Ad. 3 W sprawach różnych Radny P. Machnica pytał obecnego na posiedzeniu Pana Burmistrza o 

zasadność wymiany obudów lamp oświetleniowych. Nowe obudowy są w cenie 390 zł jedna. P. Burmistrz 

tłumaczył o konieczności wymiany tych obudów, ponieważ z punktu widzenia technicznego nie spełniają one 

swojej roli. Rozkład światła byłby niewłaściwy, a poza tym do starych obudów nie można wkręcać nowych 

punktów oświetleniowych. 

Na pytanie P. Ujma o referendum śmieciowe i skutki z nim związane, P. Burmistrz odpowiedział, że ponieważ 

trwają w Sejmie prace nad polityką „śmieciową” na razie nie widzi sensu wprowadzania w życie skutków 

Uchwały z 14 września 2007 r., kiedy to zatwierdzono referendum gminne dotyczące przejęcia przez Gminę 

Kowary  obowiązków  właścicieli  nieruchomości  w  zakresie  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie 

nieruchomości. 

W  sprawach  różnych  Komisja  zwróciła  uwagę  na  brak  odpowiedzi  na  wniosek  Komisji  Gospodarki 

Komunalnej z dnia 07.05.2008 r. Wniosek dotyczył przedstawienia kosztów Straży Miejskiej. 

Również Komisja Rewizyjna nie otrzymała żadnej odpowiedzi na wniosek z posiedzenia w dniu 02.04.2008 r. 

(Protokół nr 14) dotyczący zmiany Statutu MSR.

Na tym posiedzenie zakończono.  

Wnioski:

1. Odnośnie skargi Radnego Piotra Tyrawy na bezczynność Burmistrza, komisja opiniuje skargę jako 

zasadną w pkt 1, pkt 2, pkt 3 w całości.

Do punktów 4 i 5 Komisja się nie ustosunkowała, gdyż czynności zawarte w tych punktach reguluje 

ustawa o finansach publicznych (Dz. U. Nr 249 poz. 2104 z późn. zm.) mówiąca m.in. o wykazie 

zbiorczym, nie dotyczącym konkretnych podatników. 

2. Skargę P. Wioletty Długosz uznajemy jako zasadną w części nie dotrzymania terminu odpowiedzi 

pisemnej. 

3. Komisja  Rewizyjna  wnioskuje  o  ustosunkowanie  się  Pana  Burmistrza  do  wniosków  z  posiedzeń 

Komisji Rewizyjnej z dnia 02.04.2008 (protokół 14) dotyczącego zmiany Statutu MSR i do wniosku 

Komisji Gospodarki Komunalnej z dnia 07.05.2008 w temacie przedstawienia kosztów utrzymania 

Straży Pożarnej.

Protokołowała:                                                                                          Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Zofia Ujma
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